
RG.0012.06.2019  

Protokół Nr 6/19 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych  

odbytego w dniu 23 kwietnia 2019 roku. 

 

Porządek posiedzenia:  

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

II. Przyjęcie porządku obrad.  

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję.  

V. Wolne wnioski i zapytania.  

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.   

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1201 a zakończyła o 1303. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo, która 

powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na posiedzeniu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad (w chwili otwarcia posiedzenia na 

5 Członków Komisji obecnych było 3). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Justyna Szwedo przedstawiła proponowany porządek obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji.  

Ad. III.  

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i odczytywania.  

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

prowadzonych przez Gminę Radomyśl nad Sanem oraz określenia granic obwodów 

publicznych szkół podstawowych od dnia 1 września 2019 roku przedstawiła Inspektor ds. 

oświaty Joanna Dudzińska. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli pedagogów, logopedów i doradców zawodowych przedstawiła 

Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.  

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – jednogłośnie.  



 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Radomyśl nad Sanem na 2019 rok  przedstawiła Anna Majewska zastępująca Inspektora 

ds. obsługi Rady Gminy. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – jednogłośnie.  

 

Ad. IV/4.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Stalowowolskiemu na realizację zadania publicznego w 2019 roku przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu nad projekt uchwały dwóch radnych było „przeciw”, jeden głos był 

„wstrzymujący”. 

 

Ad. IV/5.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Radomyśl nad Sanem na lata 2019 - 2029 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

W głosowaniu nad projekt uchwały dwóch radnych było „za”, jeden głos był „wstrzymujący”. 

 

 

Ad. IV/6.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Radni zaproponowali, aby w czasie negocjacji nad umową związaną z projektem „Podniesienie 

kompetencji cyfrowych w Gminie Radomyśl nad Sanem”, zmienić zapis dotyczący przekazania 

sprzętu elektronicznego wykorzystywanego w trakcie szkolenia i podzielić go sprawiedliwie 

między wszystkie szkoły w Gminie Radomyśl nad Sanem. Zaproponowali także, aby w projekt 

zaangażować: szkoły, gminne stowarzyszenia, Koła Gospodyń Wiejskich, Seniorów oraz 

Sołtysów w celu osiągnięcia jak największego zasięgu szkoleń.  

W głosowaniu wszyscy Radni wstrzymali się od głosu.  

 

Ad. V. 

Rada Justyna Szwedo zapytała na jakim etapie jest projekt pozyskania dofinansowania na 

budowę boiska wielofunkcyjnego w Woli Rzeczyckiej. Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj 

poinformowała, że wniosek o dofinansowanie został złożony do Ministerstwa Sportu  

i Turystyki, ale do tej pory Gmina nie uzyskała odpowiedzi zwrotnej w tej sprawie.  

 

Zastępca Wójta Gminy Izabela Szałaj poinformowała Radnych, że do Urzędu Gminy wpłynął 

wniosek od Zarządu Regionu Ziemi Sandomierskiej NSZZ „Solidarność” o pomoc finansową 

w organizacji koncertu Zespołu Śląsk. Radni negatywnie rozpatrzyli wniosek.  

 

 

 

 

 

 



 

Ad. VI.  

Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  

 

 

            Przewodnicząca Komisji  

           Justyna Szwedo 

 

Protokołowała:  

Anna Majewska 

 

 


